
Protokół Nr XVII/20 z posiedzenia

Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji, które odbyło się 11 marca 2020r. w sali
narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11

Obradom  przewodniczyła  Maria  Bożena  Ancipiuk  -  Przewodniczący  Rady
Miejskiej w Michałowie.

O godzinie  09:05 Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Michałowie  -  otworzyła obrady
XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji.

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 12 radnych.

1. Ancipiuk Maria Bożena - Przewodnicząca
2. Balcerzak Ryszard
3. Bielenia Nina
4. Bocheńska Marlena Marzena
5. Chlabicz Mikołaj Borys
6. Dąbrowski Piotr,
7. Grzegorczuk Agnieszka Jadwiga
8. Jarocka Raisa
9. Kazberuk Alina
10. Kupraszewicz Ewa

11. Łuksza Waldemar
12. Ostaszewski Bogusław Andrzej

Nieobecni radni: 
Charytoniuk Marek – wiceprzewodniczący, Gryko Bogdan, Kononczuk Roman

Ponadto w obradach uczestniczyli:
Burmistrz Michałowa – Marek Nazarko, Skarbnik Anna Pelecka,kierownicy zakładów

budżetowych, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy gminy.

Przewodniczącapo  sprawdzeniu  listy  obecności,  stwierdziła,  że  obrady  są
prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 12 radnych co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji.

Przewodnicząca odczytała  informację  dot.  obowiązku ochrony danych osobowych
osób fizycznych zgodnie z Rozporządzeniem o ochronie danych osobowych oraz informację
o  nagrywaniu,  transmitowaniu  i  archiwizowaniu  sesji  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  –
informacja w  załączeniu do protokołu.

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XVII sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do porządku obrad  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad przedstawionym porządkiem obrad po zmianach.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” przyjęli porządek obrad:

Porządek XVII Sesji Rady Miejskiej przewiduje:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.
5. Zapoznanie z planami rozwoju Liceum Ogólnokształcącego Zespołu Szkół w Michałowie.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany w budżecie na 2020 rok
b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024
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c) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu
d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków
e) wyrażenia zgody/braku zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Michałowo środków 

stanowiących fundusz sołecki
f) włączenia Szkoły Podstawowej w Michałowie do Zespołu Szkół w Michałowie
g) zmiany uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli oraz 

oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których Gmina Michałowo jest 
organem prowadzącym

h) ustalenia zasad i trybu finansowania remontu dróg gminnych dojazdowych do posesji, oraz 
terenów rolnych ze środków budżetu Gminy w latach 2020 – 2024

i) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
j) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2020 roku
k) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości
l) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Michałowa 
m) odmowy wygaszenia mandatu radnego

7. Informacja Dyrektorów i Kierowników jednostek gminnych z pracy w okresie międzysesyjnym.
8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 12  radnych.

Imienny wykaz głosowania  w załączeniu  do  protokołu  (pod nazwą:  Zatwierdzenie
porządku obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 
W obliczu  braku  uwag i  braku  wniosków formalnych  Przewodnicząca  zarządziła

głosowanie nad przyjęciem protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach

„wstrzymujących się” przyjęli protokół z XVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Przyjęcie

protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Przewodnicząca odczytała życzenia Prezydenta RP skierowane do sołtysów z okazji 
Dnia Sołtysa  (w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym
Burmistrz  na  wstępie  złożył  życzenia  Sołtysom  z  okazji  Dnia  Sołtysa,  następnie

przedstawił informację z pracy w okresie  międzysesyjnym - informacja  w załączeniu do
protokołu.

O godzinie 9:45 na salę narad  przybył wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk

Przewodnicząca  złożyła życzenia Panom od wszystkich Pań z okazji wczorajszego
Dnia Mężczyzn. 

Przewodnicząca odniosła  się  do  informacji  Burmistrza  dot.  oddalenia  przez
Wojewódzki  Sąd Administracyjny skargi  sołtysa  sołectwa Bachury Zdzisława Bartłomieja
Worony na Burmistrza Michałowa, która dotyczyła braku realizacji funduszu sołeckiego na
2019r. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Finansowa jak i Rada Miejska opowiedziały
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się za niewyodrębnianiem funduszu sołeckiego.  Przewodnicząca zaapelowała, aby pomagać.
Burmistrz dodał, że bez zgody Rady nie może zostać wydana choćby złotówka.

Przewodnicząca podziękowała  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Michałowie  oraz
młodzieży za zorganizowanie akcji sprzątania wokół cmentarza.

Ad.  5  Zapoznanie  z  planami  rozwoju  Liceum  Ogólnokształcącego  Zespołu  Szkół  w
Michałowie.

Burmistrz  na  podstawie  prezentacji  multimedialnej  zapoznał  z  planami rozwoju
Liceum  Ogólnokształcącego  Zespołu  Szkół  w  Michałowie.  Burmistrz  przybliżył  historię
przejęcia  szkoły,  próby  utworzenia  profilu  budowlanego  oraz  skupił  się  na  pomyśle
utworzenia szkoły estradowej w Michałowie.  

Po zapoznaniu się z planami rozwoju LO w Michałowie, radni nie zgłosili  uwag i
wniosków formalnych do przedstawionego tematu.

Przewodnicząca o godz. 11:20 ogłosiła przerwę, o godz. 11:40 wznowiła obrady.

Ad. 6Podjęcie uchwał 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok
Skarbnik Anna Palecka na podstawie projektu uchwały omówiła dokonane zmiany

w budżecie na 2020r.(istota zmian w załączniku do projektu uchwały).
Burmistrz poinformował, iż w związku z najświeższymi informacjami związanymi z

rozprzestrzenianiem się wirusa COVID-19 Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej
zostają zamknięte szkoły i placówki oświatowe.  Burmistrz poinformował, iż Gmina również
wpisuje  się  w działania mające na celu ograniczenie spotkań w związku z czym zostanie
wydane  zarządzenie  o  wstrzymaniu  zajęć  w  pozostałych   jednostkach.  Ponadto  należy
odwołać wszelkie planowe spotkania, chociażby w sołectwach.

Burmistrz odniósł się do zmian w budżecie i uzupełnił wypowiedź Pani Skarbnik.
Radna  Raisa  Jarocka  przewodnicząca  Komisji  Finansowej  poinformowała,  iż

Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowane zmiany.
Tematem,  który  wywołał  dyskusję  było  przeznaczenie  w  dziele  700  Gospodarka

mieszkaniowa kwoty 450 tys zł na kupno przez Gminę działki  (mieszczącej się na rogu ulic
Białostocka i Gródecka), sąsiadującej z działką, na której mieści się ratusz.

Opinie i pytania, które wyrażono podczas dyskusji:
 Przewodnicząca:

- stwierdziła, że o działkę przy ratuszu zabiegano od 15 lat i skoro teraz właściciele są
chętni do sprzedaży należy ją kupić z uwagi na ważny cel publiczny-zdanie o kupnie
działki podzieliła również radna Agnieszka  Grzegorczuk.
- poruszyła temat prowadzenia Pracowni Filmu, Dźwięku i Fotografii -  stwierdziła, że
jeżeli pojawiłaby się osoba z koncepcją rozwinięcia działalności PFDiF ona jest za
przekazaniem jednostki. 

 Radny Ryszard Balcerzak:
- spytał jaki jest cel przeznaczenia działki –  Burmistrz  poinformował, iż  jednym z
pomysłów  byłoby  utworzenie  miejsca  rekreacyjnego,  drugi  wykonania  figury   w
ruchu, trzeci – np. utworzenia budynku w kształcie piramidy: na dole z parkingiem na
21 aut, a na górze z salą 20mx20m służąca organizacji uroczystości gminnych  - na co
spróbowano by pozyskać środki z zewnątrz,
- stwierdził,  że nie jest przeciwny kupnie działki jednak należy zastanowić się nad
ceną, gdyż z jego wyliczeń  cena za 1  m2 działki wynosi 1200 zł za m2– Burmistrz

3



poinformował,  iż  są  dwie  wyceny  377  tys  zł,  druga  470  tys  zł,  jest  propozycja
sprzedającego i należy podjąć decyzję 
-  spytał  ile  będzie  kosztowała  rozbiórka  budynków  mieszczących  się  obecnie  na
omawianej działce i czy Gmina poniesie dodatkowe koszty (np. jak podatek od kupna,
notariusz)  –  Burmistrz poinformował,  iż  cena  rozbiórki  będzie  zależała  od  ceny
przetargu,  jednak  nie  będą  to  setki  tysięcy  złotych.  Kierownik  Referatu
Inwestycyjno - Geodezyjnego Elżbieta Rosińska dodała, że dodatkowe koszty jakie
poniesie Gmina będą to koszty notarialne.
- prosił o sprecyzowanie kwot w dziele 700 -  Burmistrz  wyjaśnił, że to są środki
które na poprzedniej sesji zabrano, a w chwili obecnej dokonuje się ich przywrócenia
co jest związane ze zmianami w Wieloletniej Prognozie Finansowej,
- spytał ile gmina ma na chwilę obecną zadłużenia – po wyjaśnieniach  Skarbnika
Burmistrz poinformował, iż zadłużenie wynosi 2 mln 490 tys zł. 

 Radny Bogusław Ostaszewski spytał, czy budynek, który mieści się na omawianej
działce  nie  podlega  ochronie  konserwatorskiej  -   Burmistrz  stwierdził,  że  o  ile
pamięta ochroną konserwatorską objęty jest jedynie obszar, a nie budynek. Dodał, że
na połowę budynku należącego do gminy pozwolenie na rozbiórkę jest, także z drugą
połową budynku nie będzie inaczej. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym  9 głosami „za”, przy 2 głosach przeciw i 2  głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok).
Uchwała Nr XVII/138/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Michałowo na lata 2020 – 2024

Skarbnik  Anna  Palecka  na  podstawie  projektu  uchwały  omówiła Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 11  głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024).
Uchwała Nr XVII/139/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w

sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 –
2024 (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu

Burmistrz  poinformował,  iż  na poprzedniej  sesji  była  podejmowana taka  uchwała
jednakże wówczas zmieniając zapisy w §3 ust 1 nie dokonano zapisów w kolejnym ustępie co
powinno iść ze sobą w parze, w związku z tym należy dokonać stosownych poprawek. 
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W  wyniku  braku  uwag  i  innych  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosów
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu). 
Uchwała Nr XVII/140/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w

sprawieemisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu(w załączeniu do 
protokołu).

Projekt uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia dopłat  do taryf za
zbiorowe odprowadzanie ścieków

Burmistrz  poinformował,  że  zmiana  uchwały  polega  na  dopasowaniu  księgowym
kwoty w taki sposób, żeby wyszła kwota 1 zł. W związku z powyższym do 1 zł należy dodać
Vat.

W  wyniku  braku  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosów
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia dopłat do
taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków .

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  dopłat  do  taryf  za  zbiorowe  odprowadzanie
ścieków).

Uchwała Nr XVII/141/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzanie 
ścieków(w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  wyrażenia  zgody/braku  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie
Gminy Michałowo środków stanowiących fundusz sołecki

Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  Bogusław  Ostaszewski  poinformował,  iż
Komisja nie wyraziła zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

Przewodnicząca Komisji Finansowej Raisa Jarocka poinformowała, iż Komisja nie
wyraziła zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

Podczas dyskusji radni wyrażali swoje opinie dot. wyodrębnienia funduszu sołeckiego.
Radny Piotr Dąbrowski stwierdził, że fundusz sołecki jest potrzebny dla działalności

grup lokalnych
Radna  Agnieszka  Grzegorczuk stwierdziła,  że  potrzeb  zawsze  jest  wiele,

harmonogram założonych na wsiach prac jest napięty, jednak jeśli wystąpi jakaś potrzeba to
należy o tym rozmawiać. 

Wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk zauważył, że utworzenie Centrów Wsi i
zabezpieczenie środków na ich działalność wiąże się z realizowaniem potrzeb mieszkańców
sołectw. 

Radny Ryszard Balcerzak stwierdził, że ustawa o funduszu sołeckim daje możliwość
odzyskania z budżetu państwa 20% wydanych środków na fundusz sołecki, dlatego warto z
tego korzystać. 

Radny Bogusław Ostaszewski stwierdził, iż należy inwestować i przekazywać środki
na większe inwestycje np. remont dróg.
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Burmistrz odniósł  się  do  poprzedniej  kadencji  i  zasadności  realizacji  funduszy
sołeckich. Burmistrz poinformował, iż  kwota zwrotu w 2019r. z budżetu państwa z tytułu
realizacji  funduszu sołeckiego za 2018r.  wyniosła 62.147,57 zł.  Burmistrz dodał,  że jeżeli
trzeba złożyć jakiś projekt i dofinansować jakąś inwestycje to nie ma problemu  - ważne są
własne inicjatywy mieszkańców sołectw. Burmistrz podkreślił, że należy dokonać wyboru i
zwracać uwagę na realizację poważnych, społecznie ważnych przedsięwzięć i nie należy się
rozdrabniać na drobne potrzeby - te drobne będą natomiast realizowane sukcesywnie.

Sołtys sołectwa Michałowo II Anna Kordala poruszyła temat zamontowania placu
zabaw na osiedlu przy ul. Świętojańskiej w Michałowie natomiast sołtys sołectwa Bondary
Zdzisław Bartłomiej Worona prosił o ustawienie kosza na śmieci przy altance w Bachurach.

W  wyniku  braku  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały  Przewodnicząca
zarządziła  głosowanie  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na
wyodrebnienie w budżecie gminy Michałowo środków stanowiących fundusz sołecki.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosów
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w
budżecie Gminy Michałowo środków stanowiących fundusz sołecki.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  Gminy  Michałowo  środków
stanowiących fundusz sołecki).

Uchwała Nr XVII/142/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w
sprawie  braku  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  Gminy  Michałowo  środków
stanowiących fundusz sołecki (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  włączenia  Szkoły  Podstawowej  w  Michałowie  do
Zespołu Szkół w Michałowie

Burmistrz  stwierdził,  iż  konieczność  zbudowania  silnej  oświaty  w  Gminie
Michałowo wymaga stworzenia jednej, silnej, wspólnej szkoły. Burmistrz nakreślił sytuację w
oświacie Gminy Michałowo w obecnej szkole średniej i w szkole podstawowej odnosząc się
m.in.  do  zarządzania  szkołą,  kadry  pedagogicznej,  wyników  nauczania,  problemów
wychowawczych, dostępu uczniów do szerszej infrastruktury szkolnej.  Burmistrz stwierdził,
że  połączenie  szkół  wpłynie  korzystnie  zarówno  na  szkołę  podstawową  i  średnią  w
odniesieniu  do  poruszonych  kwestii,  a  prowadzenie  jednej  szkoły  będzie  bardziej
ekonomiczne, niż prowadzenie dwóch odrębnych placówek.

Radna  Alina  Kazberuk przewodnicząca  Komisji  Oświaty  poinformowała,  iż
Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

W wyniku  dyskusji  nie  zgłoszono  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały  w
związku z czym Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami ,,za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie
„wstrzymującym  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  włączenia  Szkoły  Podstawowej  w
Michałowie do Zespołu Szkół w Michałowie.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie włączenia Szkoły Podstawowej w Michałowie do Zespołu Szkół w Michałowie). 
Uchwała Nr XVII/143/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w

sprawie  włączenia Szkoły Podstawowej w Michałowie do Zespołu Szkół w Michałowie
(w załączeniu do protokołu).

Przewodnicząca o godz. 13:35 ogłosiła przerwę, o godz. 13:50 wznowiła obrady.
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Projekt uchwały zmieniającą  uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji
do  publicznych  przedszkoli  oraz  oddziałów  przedszkolnych  przy  szkołach
podstawowych, dla których Gmina Michałowo jest organem prowadzącym

Burmistrz  poinformował,  iż  Państwowy  Powiatowy  Inspektor  Sanitarny  w
Białymstoku zwrócił się z wnioskiem o uzupełnienie uchwał dot. rekrutacji o kryterium dot.
szczepień.

Radna  Alina  Kazberuk przewodnicząca  Komisji  Oświaty  poinformowała,  iż
Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosów
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów
rekrutacji  do  publicznych  przedszkoli  oraz  oddziałów  przedszkolnych  przy  szkołach
podstawowych, dla których Gmina Michałowo jest organem prowadzącym.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała

zmieniająca  uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji  do publicznych przedszkoli
oraz oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których Gmina Michałowo
jest organem prowadzącym).

Uchwała Nr XVII/144/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r.
zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych
przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których
Gmina Michałowo jest organem prowadzącym(w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu finansowania remontu dróg
gminnych dojazdowych do posesji, oraz terenów rolnych ze środków budżetu Gminy w
latach 2020 – 2024

Burmistrz poinformował, iż jest to kolejny program skierowany do mieszkańców i na
podstawie projektu uchwały omówił szczegóły dot. zasad i trybu finansowania remontu dróg
gminnych dojazdowych do posesji, oraz terenów rolnych.

W  wyniku  braku  uwag  i  innych  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  ,,za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie  ustalenia  zasad  i  trybu  finansowania  remontu  dróg  gminnych  dojazdowych  do
posesji, oraz terenów rolnych ze środków budżetu Gminy w latach 2020 – 2024.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  ustalenia  zasad  i  trybu  finansowania  remontu  dróg  gminnych  dojazdowych  do
posesji, oraz terenów rolnych ze środków budżetu Gminy w latach 2020 – 2024). 

Uchwała Nr XVII/145/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w
sprawie ustalenia zasad i trybu finansowania remontu dróg gminnych dojazdowych do
posesji,  oraz  terenów  rolnych  ze  środków  budżetu  Gminy  w  latach  2020  –  2024(w
załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
Elżbieta  Kierownik  referatu  inwestycyjno  –  geodezyjnego  Rosińska

poinformowała o szczegółach dot. projektu uchwały.
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W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu
mieszkalnego.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego). 
Uchwała Nr XVII/146/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Michałowo w
2020 roku

Burmistrz poinformował, iż program  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  jest
programem uchwalanym na dany rok kalendarzowy. Burmistrz omówił zmiany jakie zostały
poczynione  w  stosunku  do  ubiegłorocznego  programu  np.  zwiększenie  kwoty  środków
przeznaczonych na program. 

Kierownik Elżbieta Rosińska uzupełniła wypowiedź Burmistrza i poinformowała o
działaniach jakie podjęła Gmina związanych z przygotowaniem projektu uchwały. 

Radny Ryszard Balcerzak zaproponował, aby w §7 ust 2 po wyrazie „Odławianie”
dopisać słowo „i utrzymanie” – to pozwoli na doprecyzowanie uchwały.

W  wyniku  braku  innych  uwag  i  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały
Przewodnicząca  zarządziła  głosowanie  nad  projektem uchwały  z  uwzględnieniem uwagi
zgłoszonej przez radnego Ryszarda Balcerzaka.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  ,,za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2020 roku.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2020 roku). 

Uchwała Nr XVII/147/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w
sprawie  określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Michałowo  w  2020  roku(w  załączeniu  do
protokołu).

Projekt uchwały w sprawie  określenia wzoru deklaracji  o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości

Kierownik  Elżbieta  Rosińska  poinformowała,  iż  zmiana  uchwały  dot.  odbierania
odpadów  komunalnych  wymaga  dostosowania  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  ,,za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
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Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w
sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości). 

Uchwała Nr XVII/148/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w
sprawie  określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości(w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Michałowa 
Przewodnicząca  poinformowała, iż na podstawie wypracowanego wniosku Komisji

Skarg i Wniosków, która zajmowała się skargą na Burmistrza opracowano uzasadnienie do
projektu uchwały – uzasadnienie odczytał Wiceprzewodniczący (uzasadnienie w załączeniu
do protokołu)

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały i uznanie skargi za bezzasadną.

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za”, przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosów
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Burmistrza
Michałowa.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Michałowa). 
Uchwała Nr XVII/149/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w

sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Michałowa (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie odmowy wygaszenia mandatu radnego
Pani  Urszula  Tarasewicz pracownik  Urzędu  Miejskiego  poinformowała  o

szczegółach  korespondencji  pomiędzy  Wojewodą  Podlaskim  a  Przewodniczącą  Rady  w
temacie wygaszenia mandatu radnej  Agnieszce Grzegorczuk – w ostateczności  Wojewoda
wezwał  Radę  do  podjęcia  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu  radnej
wskutek prowadzenia działalność gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy.

Burmistrz  poinformował,  iż  uzasadnienie  do  uchwały  dot.  odmowy  wygaszenia
mandatu zawiera stanowisko Mecenasa a przepis, który zakazuje prowadzenia działalności
nie jest tzw. „zero jedynkowy”, gdyż z jednej strony zakazuje, ale pod pewnymi warunkami.
Burmistrz dodał, że jednym z tych warunków jest uprzywilejowana pozycja radnego, a w
odniesieniu do radnej p. Agnieszka umowę z Gminą miała podpisaną od 2010r. i przez 8 lat
nie była radną. Ponadto mieszkańcy mają wybór miejsca dokonywania zakupów, natomiast w
terenie  sklepy  spożywcze  są  pojedyncze  i  brak  umowy  z  określonym  przedsiębiorcą
uniemożliwiłby i znacznie utrudniłby mieszkańcom korzystania z tej pomocy.   

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami ,,za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie
„wstrzymującym się” przyjęli uchwałę w sprawie odmowy wygaszenia mandatu radnego.

 W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie odmowy wygaszenia mandatu radnego). 
Uchwała Nr XVII/150/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 11 marca 2020 r. w

sprawie odmowy wygaszenia mandatu radnego (w załączeniu do protokołu).
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Ad. 11  Informacja Dyrektorów i Kierowników jednostek gminnych z pracy w okresie
międzysesyjnym.

Dyrektorzy i Kierownicy jednostek budżetowych poinformowali o pracy jednostek w
okresie  międzysesyjnym.  Głos  zabrali:  Dyrektor  MOSiR-Dariusz  Golak,  Dyrektor
Przedszkola  –  Jolanta  Dzieniszewska,  Zastępca  Dyrektora  Gminnego  Ośrodka  Kultury  –
Paweł Oziabło.

Ad. 12 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych
Radny Ryszard Balcerzak odczytał pismo skierowane do Przewodniczącej Rady dot.

sytuacji związanej z kontrolą przez Komisję Rewizyjną tematu przeprowadzania przetargów,
zapytań  ofertowych i zadań  zleconych w trybie zamówień publicznych (pismo w załączeniu
do protokołu). 

Radni  oraz  Burmistrz  dyskutowali  nad  sytuacją  jaka  miała  miejsce  podczas
posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej,  o  czym  poruszył  w  odczytanym  piśmie  radny  Ryszard
Balcerzak.  Dyskusja  została  zakończona  w  wyniku  zgłoszonego  przez  radną  Marlenę
Bocheńską wniosku formalnego o zakończenie dyskusji. 

Ad. 13 Sprawy różne
Radny Ryszard Balcerzak poruszył temat:

- odbioru odpadów z cmentarzy w  kontekście kwoty i możliwości odbioru,
- posiadanych kompetencji  prezesa spółki „Niezapominajka” do pełnienia swojej funkcji  i
kryteriów służących wyboru prezesa.  

Ad. 14 Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
W związku  z  wyczerpaniem  porządku  Przewodnicząca  o  godz.  15:50  zamknęła

obrady XVII Sesji Rady w Michałowie VIII kadencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie

Maria Bożena Ancipiuk

Protokołowała: U. Tarasewicz
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	Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

